
NOTICIARI 

AUDIENCIA DEL PRESIDENT 
DE LAGENERALITAT 

JORDl PUJOL 
A LA JUNTA DE L'A.C.P.C. 

El President Pujol conversant amb els membres de la Junta de I'A.C.P.C. 

El President de la Gene-
ralität Jordi Pujol rebla a pri-
mera hora de la tarda del passat 
27 d ' abril a una representació 
de la Junta de ' Associació 
Catalana de la Premsa Comarcal 
formada per President Josep 
Naria Rierola, eis Vice-presi-
dents Josep Oñate i Jordi 
Vallmajor, el Secretari Josep F. 
Huguet i la responsable de pu-
blicitat Sita Villaró. A l'entre-
vista que va durar una mitja 
hora es van tractar quatre te-
mes relacionats estretament 
amb el món de la premsa local 
i comarcal. 

El tema de la creació 
d ' una Direcció General de 
Premsa depenent de la Con-
selleria de Cultura de la Gene-
ralität va estar ven rebut pel 
President Pujol. 

La informatització de la 
premsa comarcal amb un im-
port superior els 500 milions 
de pessetes va ser altra de les 
questions tractades. El Presi-
dent de la Generalitat va valo-
rar-la positivement, tot i que 
de moment es un tema que res-
ta sob.'e la seva taula per pas-
sades les eleccions. 

L ' augment de les sub-
vencions a les publicacions més 
petites pot ser una realitat 
r any vinent. La Junta de 
r ACPC 11 va proposer al Presi-
dent passar de 60.000 a 
150.000 pessetes per publicació 
i any. 

Finalment el President 
Pujol va recollir la proposta 
de concessió de Ilicències de no-
ves emissores de FM d ' àmbit 
local i comarcal a empreses 

editores de T ACPC. El tema, 
segons Jordi Pujol, está pendent 
d ' un acurat estudi i de les de-
cisions que al respecte prengui 
el govern central. 

Totes les propostes estan 
supeditades els résultats dels 
comicis autonomies del proper 
dia 29 de maig. Cas que I actual 
President de la Generalitat fos 
reelegit, es va comprometre a 
mantenir, en breu, una trobada 
més técnica per a debatre 
aquests temes. 
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